
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről. 
 
Sallai Mihály polgármester: 
– Április első napjaiban a hivatal és az Albensis Területfejlesztési Nonprofit 

Kft. elkészítették a TOP-5.3.1-16-FE1-2017-00014 „Helyi identitás és kohézió 
erősítése Zámoly térségében” pályázat záróbeszámolóját. 

– Április 3-án részt vett a Csanádi-hét keretében az iskolában megrendezett 
szavalóversenyen. 

– Április 6-án – több évtized után – rendezésre került a GLD-514 frsz-ú 
kisáruszállító jogi helyzete, mely az önkormányzat tulajdonába került. 
Amikor az óvoda megkapta az önkormányzat által addig használt PYZ-618 
frsz-ú Renault Kangoo gépkocsit az ételszállításhoz, úgy gondolták, hogy a 
GLD-514 Peugeot Partnert rossz állapota addig használják az önkormányzat 
dolgozói, amíg érvényes műszaki vizsgával rendelkezik. De az önkormányzat 
dolgozói nekiláttak a műszaki felkészítésnek, így remélhetőleg továbbiakban 
is használható lesz a gépkocsi.  

– Április 8-án Baboth Dóra művelődésszervező nagy érdeklődés mellett, 
„húsvéti délután”-t tartott a Szép Ilonka Faluházban a gyermekeknek. 

– Április 11-én kihelyezésre került az összes, Zámoly látnivalóit bemutató 
tábla, megrendelésre került a filagória anyaga, valamint rendkívüli szülői 
értekezlet volt az óvodában. Témája csoportátszervezés volt. 

– Április 13-án aláírásra kerültek a belmajori értékesített ingatlanok adásvételi 
szerződései, „ovicsipegető” volt az óvodában, szervizelésre került a hivatal 
meghibásodott gázkazánja, az önkormányzat dolgozói pedig telefonon 
keresték meg a 65 év feletti polgártársainkat, népszerűsítve a kormány által 
biztosított gondosóra igénybevételét. 

– Április 14-én értesült róla, hogy hivatkozva a „Vének Tanács”-ára, a 
településvezetés megkerülésével sokadszorra keresték meg a 
Miniszterelnöki Kabinetirodát és a Kulturális és Innovációs Minisztérium 
Közgyűjteményekért és Kulturális Fejlesztésekért Felelős Helyettes 
Államtitkárát az úgynevezett „Csoóri Sándor Akcióterv”-vel, melyben 
Zámolyt érintő fejlesztési elképzelések szerepelnek. A legnagyobb 
negatívuma a megkeresésnek, hogy ráirányította a figyelmet a helytörténeti 
és hadtörténeti kiállításra melyekkel kapcsolatban Vincze Máté helyettes 
államtitkára válaszlevelében jelezte, hogy azokat nem találta meg a 
múzeumi nyilvántartásban. Az ügyben az államtitkárnak levélben fejtette ki 
álláspontját. 

– Ugyanezen a napon súlyos dugulás volt az óvoda épületében. Az elhárítás 
költsége 52.000,- Ft volt, valamint az óvoda költségére cserélni kellett egy WC 
kagylót is. 



– Április 15-16-án a Zámolyi Rege Egyesület 10. alkalommal rendezte meg a 
„Meseidő” névre keresztelt mesemaratonját rendkívül nagy részvétel 
mellett. 

– Április 15-én tartotta tisztújító közgyűlését a Zámolyi Polgárőr Egyesület. Az 
egyesület elnöke Németh Tamás, elnökhelyettese Filotás Tibor, titkára pedig 
Váczi Máté lett. 

– Április 19-én részt vett a Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési Közösség Helyi 
Fejlesztési Stratégia és Felhívások Előkészítéséért Felelős Tervezést 
Koordináló Munkacsoport ülésén, melyen elkezdődött a következő uniós 
programozási ciklus támogatási lehetőségeinek tervezése. 

– Ugyanezen a napon részt vett a Települési Önkormányzatok Országos 
Szövetségének konferenciáján, melyen többek között a MOHU 
vezérigazgatója tartott tájékoztatást a hulladékgazdálkodás folyamatban 
lévő átszervezéséről, valamint az MVM Next Zrt. vezérigazgatója tartott 
előadást. 

– Április 20-án a Székesfehérvári Kistérségi Társulás ülésén vett részt, melynek 
témája az orvosi ügyelet jövője volt. Az egészségügyi törvény változása miatti 
állami átvétel (kórházba való áthelyezés) várhatóan csúszik az év végére, 
vagy a következő év elejére. Amint azt már említette, az Orvosok Házát 
Székesfehérvár Megyei Jogú Város meg kívánja vásárolni a társulási 
tagoktól. A kistelepülések polgármestereivel kezdeményezték a társulás 
megmaradását annak érdekében, hogy legyen a megyei jogú város és a 
környező települések között egy kommunikációs fórum.  

– Április 20-21-én volt a beiratkozás a Zámolyi Csanádi Imre Református 
Általános Iskolába, amelyen a 30 tanköteles gyermekből 19 kisgyermeket 
írattak be az első osztályba. Így az intézmény gyermeklétszáma szeptember 
1-jétől 136 fő lesz.  

 – Április 24-én a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
Társulás ülésén vett részt, melynek témája a hulladékgazdálkodás állami 
átvétele volt. 

– Ugyanezen a napon a Magyar Államkincstár elfogadta a Radnóti utca 
felújításának pályázati elszámolását. 

– Ugyanezen a napon esetmegbeszélést tartott a családsegítő a hivatalban a 
polgármester, a jegyző és a szociális ügyintéző részvételével. Jelen voltak 
még az iskolaigazgató, a védőnő, az óvoda, a rendőrség és a kormányhivatal 
képviselői, illetve az Alba Bástya Családsegítő Egyesület tagjai. A megbeszélés 
témája a kiskorú bűnelkövetők jó útra térítése volt. 

– Április 24-26-án volt a beiratkozás a Zámolyi Mesevár Óvodában, 35 gyermek 
került felvételre. Így az óvoda gyermeklétszáma októberre 100 fő lesz, illetve 
előjegyzésben van 3 gyermek, kötelezően be kell íratni 1 gyermeket, illetve 1 
gyermek szülője jelezte, hogy be szeretné íratni gyermekét. E két utóbbi 
esetben semelyik szülő nem jelentkezett ezidáig.  



– Április 25-én ülésezett a Településfejlesztési Bizottság.  
– Ugyanezen a napon felszerelésre került a villanyóra az alsó szolgálati lakásra 

és megkezdődött a felső lakás mérőórájának átjelentése a bérlő nevére. 
– Ugyancsak ezen a napon – előzetes jóváhagyást követően – benyújtásra 

kerültek a Fejér Vármegyei Kormányhivatal Földhivatalához a Zámolyi 
Mesevár Óvoda bővítésének módosított tervei ismételt engedélyeztetésre. 

– Április 25-én benyújtásra került a Magyar Államkincstárhoz a Zámolyi 
Mesevár Óvoda Alapító Okiratának módosítási kérelme. 

– Ugyanezen a napon önkormányzatunk dolgozói helyükre állították a 
faluköszöntő táblákat, Baboth Dóra művelődésszervező pedig megkezdte a 
feliratok felfestését. A Székesfehérvár felőli tábla első oldala április 26-án el 
is készült. 

– Április 26-án aláírásra került a feladat-ellátási szerződés módosítása, illetve 
kiegészítése, amelyben az ügyeleti kötelezettség, új rendelési idő, illetve az 
asszisztens személye került feltüntetésre. 

– Április 29-én Albrecht Ferenc által szervezett focikupa lesz a sportpályán. 
Önkormányzatunk dolgozói a pályát füvét lenyírták, környezetét rendbe 
rakták. 

– Április 30-án a Zámolyi Gyermekbarát Egyesület májusfa állítást tart a „régi” 
játszótéren, melyhez szintén minden segítséget megad az önkormányzat. 

– Május 6-án a Giro D’Italia egyéves évfordulójára „biciklisnapot” rendeznek, 
valamint átadásra kerül a kerékpáros szervízpont a Művelődési Ház 
parkolója mellett, melynek anyaga rendelkezésre áll, a szükséges 
szerszámok szaküzletből vásárolva, 75.000,- Ft költségbe fognak kerülni. 

 
A forgatókönyv elkészülte után, de még a testületi ülés előtt Kelemen Csaba, a 
Településfejlesztési Bizottság tagja írásban az alábbiakról tájékoztatta a Vének 
Tanácsával kapcsolatosan: 
 
„Tisztelt Polgármester Úr! 
 
A következő képviselő testületi ülés forgatókönyvében a polgármester elmúlt időszakban 
végzett tevékenységének ismertetésénél szerepel a következő bekezdés: 
 
„Április 14-én értesült róla, hogy hivatkozva a „Vének Tanács”-ára, a településvezetés 
megkerülésével sokadszorra keresték meg a Miniszterelnöki Kabinetirodát és a Kulturális 
és Innovációs Minisztérium Közgyűjteményekért és Kulturális Fejlesztésekért Felelős 
Helyettes Államtitkárát az úgynevezett „Csoóri Sándor Akcióterv”-vel, melyben Zámolyt 
érintő fejlesztési elképzelések szerepelnek. A legnagyobb negatívuma a megkeresésnek, 
hogy ráirányította a figyelmet a helytörténeti és hadtörténeti kiállításra melyekkel 
kapcsolatban Vincze Máté helyettes államtitkára válaszlevelében jelezte, hogy azokat 
nem találta meg a múzeumi nyilvántartásban. Az ügyben az államtitkárnak levélben 
fejtette ki álláspontját.” 
 



Az állítólag a „Vének Tanácsa” által írt levelet, a „Csoóri Sándor Akciótervet”, Vincze 
Máté helyettes államtitkár levelét, valamint a polgármester úr által írt választ sem 
ismerem, de mivel hajdanán én kezdeményeztem a „Zámolyi Vének” nevű csoport 
összejövetelét, személyes érintettség miatt, további tisztázás céljából reagálok a 
bekezdésre. Mivel a képviselő testületi ülésen akadályoztatás miatt nem tudok részt venni, 
ezt írásban teszem meg. 
 
2019 végén úgy éreztem célszerű létrehozni a falu tiszteletreméltó, tapasztalt, nagy 
tudású lakosaiból egy csoportot, amely véleményt nyilvánít a faluban történt fontosabb 
dolgokról, próbálja példamutatással alakítani a gyakran elszabaduló véleményeket a falu 
internetes csoportjaiban, segíti az önkormányzat tevékenységét, döntéselőkészítési és 
javaslati anyagokat, véleményeket készít. A csapatot „Zámolyi Véneknek” 
neveztem. 
 
A társaság néhány összejövetelt tartott, amely alatt kiderült, hogy a csapat egyik tagja 
csak saját, egyéni érdekeit próbálja közösségi köntösben megvalósítani. Ez olyan 
feszültséget generált a csoport tagjai között, hogy mielőtt a munka megkezdődhetett 
volna, már nem is volt értelme csinálni. A csoport 2020 nyarán megszűnt. 
 
Az előzőekből kitűnik, hogy a „Zámolyi Vének” soha nem írt senkinek semmit, semmiféle 
dokumentumot nem készített. 
 
Ha valaki bármilyen levelezésben felhasználta a nevet, az jogtalanul járt el, s eljárása nem 
mondható tiszteségesnek. 
 
Személy szerint nem látom célszerűnek a falura kiható fejlesztési tervek bárhová 
küldözgetését komoly önkormányzati egyeztetés nélkül, a falu nevében az Önkormányzat 
jogosult eljárni, ez kötelessége is. 
 
2023.05.01. 
 

Üdvözlettel: 
 
                                   
   Kelemen Csaba 
                                   
     zámolyi lakos” 
 
 
Megköszöni Kelemen Csaba tájékoztatását, amelyben segítette a képviselő-
testület tisztánlátását az ügyben. 
 
Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló elfogadásáról. 
 



A képviselő-testület egyhangúlag, 7 (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
98/2023. (V. 3.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról 
szóló beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
 


